



LAGRANGE 2004

Le Classicisme de Saint-Julien

CONDITIONS CLIMATIQUES

Le mois de juin est très sec et plutôt chaud ce qui permet une floraison exceptionnellement bonne. L'été est plus contrasté avec un mois de juillet et septembre plutôt sec et un mois d'août pluvieux. Les vendanges des rouges commencèrent le 4 octobre 2004 et se terminèrent le 19 octobre 2004. Nous avons relevé 110 mm de pluies sur la période des vendanges. 2004 est considéré comme le millésime le plus généreux depuis les 20 dernières années. L'assemblage est constitué de 54% de Cabernet sauvignon et 36% de Merlot et 10% de Petit Verdot.

WEATHER CONDITIONS

June is very dry and hot that's the reason why the blossoming goes well and fast. The summer is more contrasted with sunny months of July and September, August is rainy. The harvest in red started on October 4th and ended on October 19th. 110 mm of rain fall during the harvest period. 2004 is considered as the most generous vintage for the last 20 years. The blending consists of 54% Cabernet Sauvignon, 36% Merlot and 10% Petit Verdot.

COMMENTAIRES DE DEGUSTATION

Nez framboisé, fraîcheur et précision. Des notes de cannelle, vanille et toasté. Un palet ample et charnu. Un vin bien constitué, puissant mais élégant, avec une texture raffinée. Sa longue finale suggère un bon potentiel de garde.

TASTING

The robe presents a magnificent deep, bright colour with blush and purplish tints. The nose expresses a great freshness with aromas of black, red fruits and minth. In the palate, a powerful structure in the attack reveals velvety and elegant aromas. This is a very full, plump vintage with a remarkable framework. The finish is long and sappy.